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EEN
Hier alles goed hoor, de hectiek hoort er ook een beetje bij! De trekkersrol van Z en PZo lijkt mij ook een goede keuze. De input
op verschillende deelonderwerpen gaat input zijn voor de verdere uitwerking van de bestuurlijke afspraken. Prima als jij vanaf

13 uur weer bereikbaar bent op dit onderdeel.

Uiteraard hebben we ook al aan ZN uitgesproken dat we heel blij zijn met welke rol ze nu pakken, dat zal ook zeker worden

herhaald. Er zijn zeker ook nog elementen die missen, maar daar gaan we het over hebben vrijdag en tot die tijd hebben wij

begrepen dat ZN alvast iets meet comfort nodig heeft om alle zorgverzekeraars binnenboord te houden. Hoe het vervolg er

verder uit gaat zien gaan, ik houd je jullie zoveel als mogelijk op de hoogte.

Groeten EES

van:IEEIEEe minvws.ni>
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 06:25

) SEE © minvws n>;[EEE
@minvws.nl>

@minvws.oi;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Z-team financiéle gevolgen corona: update 18/3

Hol

Hoe is het bij jou? Trek je het allemaal nog, want als ik je mail lees is het behoorlijk hectisch? Het lijkt me in ieder geval heel

leuk dat de trekkersrol nu bij ons ligt.

Voor het Wiz deel werd alle input tot op heden verzameld door 5.1.2e Betekent dit nu dat dit van mij verwacht wordt?

Dan moeten we wel even goed afstemmen, want ik ben niet in de gelegenheid om de hele dag mijn mail in de gaten te houden.

Voor vandaag betekent dit dat ik vanaf 13:00 weer volop aan de slag kan maar dat het daarvoor lastiger is, want dan mag ik

aan de slag met de kinderen.

Verder begrijp ik de volgende zin niet helemaal. In de tussentijd gaan we vragen aan één van de BP om ZN iets meer comfort te

geven om hun rol op te pakken, namelijk om de zorgaanbieders comfort te geven dat ze steun kunnen krijgen van de

zorgverzekeraars. Als ik de brief van ZN lees, dan krijg ik daarmee het gevoel dat ze hun rol pakken of missen wij daar dan

elementen in en welke zijn dit dan? Uit de brief maak ik nl op dat ze de omzetplafonds blijven hanteren, ze de bevoorschotting
aanpassen etc. Dat ze nu nog niks aangeven over de niet gecontracteerde zorg lijkt me in dit stadium op zich wel logisch. Ik zou

denken dat één van de BP's in ieder geval ook hun hun complimenten uit moet dragen omdat er zonder onze (volledige) comfort

al een brief is verstuurd.

Heel veel sterkte en nu de regie bij jullie ligt, wordt het misschien ook minder chaotisch©@

Groet,

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 22:49

) minvws.nl>; [EEE

. ER cc.IEEE
5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: Z-team financiéle gevolgen corona: update 18/3

Ha allen,

Even een update, dan weten jullie ongeveer wat er speelt en allemaal gedaan wordt. Het is allemaal nogal chaotisch, veel werk
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en vooral veel overleggen (en dat betekent nu vooral veel bellen). Het kan dus goed zijn dat ik oproepen mis en jullie niet

terugbel (sorry ik zag het net pas) bel me vooral dan nog een keer!

Gister is er dus een begin gemaakt in de uitwerking van de drie punten die ik hieronder beschreef (dit is de stand van denken

van gisteravond, er kan al weer van alles veranderd of achterhaald zijn, maar dan hebben jullie een idee). Omdat de kamerbrief

er NU niet hoeft te komen en er wel een BO komt (vrijdag) werken ze daar naar toe. Daar zullen een aantal uitgangspunten op

hoofdpunten besproken moeten worden, maar de uitwerking daarvan staat nog erg in de kinderschoenen. Die gaan we morgen

dus meer uitwerken. In de tussentijd gaan we vragen aan €en van de BP om ZN iets meer comfort te geven om hun rol op te

pakken, namelijk om de zorgaznbieders comfort te geven dat ze steun kunnen krijgen van de zorgverzekeraars.

er van de groep die dit alles voorbereid is nu niet meer FEZ, maar zijn wij (Z) met PZo. In dit team zitten nu

en ik. Bij PZo zijn ditNEEHet kan goed zijn dat we daar mensen omheen moeten verzamelen,

maar dat zal ik morgen met het MT afstemmen. Er staan ook wat acties open, die zal ik oppakken met degenen met wie dat

logisch is, daar informeer ik jullie (als dat het team betreft waar je codrdinator van bent) ook even over.

Over der verdere inhoud van het BO en wat er daarna volgt later meer. Dan zijn jullie min of meer op de hoogte.

Groeten [EREY

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 22:34

Onderwerp: Huiswerk vandaag

Beste allen,

Er is vandaag heel veel werk verzet — dank daarvoor!!! Bijgaand treffen jullie het resultaat totnogtoe, waarmee we goed verder

kunnen.

Maar hoe ziet dat ‘verder’ er dan uit? Het goede nieuws: we hebben iets meer tijd voor alles; deze week hoeft er geen

Kamerbrief meer uit (stand van denken nu... @). In de kabinetsbrief over het noodplan voor economie en banen is cok een

passage over de zorg opgenomen, waar we het nu even mee doen. Daarnaast heeft ZN vanavond een brief gestuurd aan de

koepels (bijgevoegd), waarin ze comfort bieden aan aanbieders in de basisinfra en Wiz.

Idee is nu om vrijdag a.s. een BO te hebben met koepels om daarin mogelijke afspraken met elkaar te bespreken. Daar zullen

we de komende dagen naartoe werken. Inhoudelijk lastigste punt wordt daarbij hoe gaan we om met de inkomstenderving bij de

niet-gecontracteerde kleine zorgaanbieders.

Voor morgen zit het werk primair in het verder vervolmaken van de stukken die er nu liggen (invullen PM's, afstemming met

ZN). Ook is er vervolgoverleg in klein verband met ZN-NZa-ZiNL (12u) en kijken we intern even hoe we verder gaan richting
vrijdag. WE komen daar morgenochtend zo snel mogelijk bij jullie op terug!

Groeten,


